
numurā:
 Mūsu sportistu panākumi (2. Ipp.) 
Gunārs Andrušaitis aizraujas ar tomātu 

audzēšanu(3. Ipp.)
 Pa ielu skraida ruksis (4.lpp.)

PAŠVALDĪBU VĒLĒŠANĀM SALASPILĪ 
IESNIEGTI 5 SARAKSTI ŠĀDĀ KĀRTĪBĀ:

Vēlētāju apvienība "Mēs - Salaspilij"
1. Juris Putniņš (1947) Salaspils domes priekšsēdētājs
2. Vanda Bārtule (1952) bērnudārza Atvasīte vadītāja
3. Rudīte Ķikuste (1951) Salaspils domes lauksaimniecības nodaļas 
vadītāja
4. Silvija Pivore (1951) bērnudārza Saime vadītāja
5. Marija Šenne (1949) Salaspils palīdzības dienesta vadītāja
6. Maruta Muzikante (1954) Salaspils domes priekšsēdētāja vietniece
7. Māris Daugavietis (1939) LVMI Silava laboratorijas vadītājs
8. Juris Kozlovskis (1948) Rīgas HES inženieris
9. Genādijs Volodins (1960) Rīgas TEC -2 direktora vietnieks 
10* Aivars Grebežnieks (1954) komercuzņēmuma Līgo īpašnieks 
11. Aivars Beljāns (1952) Rīgas HES inženieris

Apvienība '' Tēvzemei un Brīvībai"
1. Jānis Kļaviņš (1947) Izglītības un zinātnes ministra padomnieks
2. Mārtiņš Dzenis (1945) Rīgas pilsētas valsts un pašvaldības dzīvoja
mo māju privatizācijas komisijas Ziemeļu rajona sektora vadītājs
3. Ernests Jāvalds (1965) SIA Vērmele galvenais ārsts
4. Jānis Derums (1940) Laikraksta Nacionālā Neatkarība galvenais 
redaktors
5. Valentīna Andersone (1956) Latvijas Republikas valsts kancelejas 
vecākā referente
6. Klāvs Krūmiņš (1975) Valsts meža dienesta datortīkla adminstrators
7. Pēteris Spojītis (1944) SIA Salvija darbu vadītājs
8. Raimonds Čudars (1974) Advokātu biroja Spāde un Miķelsons at
bildīgais sekretārs
9. Antons Mikoss (1948) Zemnieku saimniecības Talkājas ( Cēsu 
rajonā, Zaubes pagastā) īpašnieks
10. Zoja Rimša (1954) Salaspils domes būvinspektore
11. Osvalds Gasjuns (1924) Salaspils poliklīnikas ķirurgs

Vēlētā ju apvienība "Vārds un darbs"
1. Jānis Ligers (1935) Zemnieku saimniecības Staiņi principāts
2. Lilita Turlaja (1964) Salaspils 1. vidusskolas direktora vietniece mā
cību darbā
3. Andra Jemeļjano a (1952) Salaspils poliklīnikas ģimenes ārste
4. Artūrs Mauriņš (1924) pensionārs
5. Arturs Belmanis (1940) Salaspils domes ūdensvada un kanalizācijas 
nodaļas mašīnists
6. Inga Vītuma (1967) Salaspils 1. vidusskolas vēstures skolotāja
7. Andris Zvirgzds (1928) Rīgas pilsētas galvenais dārznieks
8. Agris Šiliņš (1955) Latvijas Nacionālā botāniskā dārza asistents

Latvijas Sociāldemokrātiskā Strādnieku partija
1. Aivars Bernāns (1953) Ekonomikas ministrija, departamenta direk
tora vietnieks
2. Zigfrīds Visvaldis Mozgirs (1933) Kodolpētniecības centra galve
nais speciālists
3. Jānis Brūveris (1959) Zemessardzes rotas komandieris
4. Ērika Meijere (1946) Latvenergo juriste
5. Zigrīda Ošmane (1946) Rīgas rajona padomes galvenā speciāliste
6. Jānis Rimša (1949) Nacionālās sporta skolas treneris
7. Valda Kublicka (1962) Salaspils 1. vidusskolas fizkultūras skolotāja
8. Maija Podinska (1952) Rīgas rajona padomes speciāliste
9. Dzintra Šīrante (1959) A/S Kaija prečzine
10. Juris Pone (1936) VEF- KT inženieris

Vēlētāju apvienība "Domubiedri"
1. Raimonds Kalvāns (1969) SIA Rubuss prezidents
2. Valdis Circenis (1964) A/S Roga Agro valdes priekšsēdētājs
3. Jānis Šrēders (1958) Salaspils domes galvenais arhitekts
4. Ginta Amerika (1965) Rīgas Domes finansu departaments
5. Vera Kalniņa (1956) Salaspils 1. vidusskolas direktora vietniece
6. Antonija Dindune (1943) ZA Neorganiskās Ķīmijas institūta 
direktora vietniece
7. Māris Migla (1956) Latvenergo Salaspils apakšstacija
8. Zanga Zviedre (1946) SIA agrofirma Rūķi direktore
9. Kaspars Brunovskis (1974) z/s Ezerkauliņi īpašnieks
10. Skaidrīte Lapteva (1942) LR Labklājības m inistrijas 
adminstratīvais departaments
11. Jāzeps Čodars(1948) Latvenergo, Rīgas TEC-2 ceha vadītājs

AKTUALITĀTE

VAI BŪS KARSTAIS ŪDENS?
Jaunizbūvētajā Salaspils katlu 

mājā šobrīd darbojas viens 23 MW 
(20 Gcal) jaudas katls, kura sa
ražotais siltumnesējs nodrošina 
pilsētas dzīvojamo māju telpās 
vidēji +14° C temperatūru. Katla 
darbināšanai kā pamatkurināmo 
izmanto dabīgo gāzi, bet avārijas 
gadījumā pēc projekta paredzēts 
izmantot dīzeļdegvielu. Karstais 
ūdens tiek piegādāts pēc grafika 
divas diennaktis katrā siltumtīkla 
iecirknī. Salaspils pilsēta ir sada
līta 7 siltum tīkla iecirkņos. 
Izmaiņas grafikā (vai arī pilnībā 
pārtraukta karstā ūdens padeve) 
paredzamas, ja krasi pazemināsies 
(līdz -15° C) āra gaisa temperatūra. 
Līdz brīdim, kamēr katlu mājas 
agregāti sasniegs projektēto jaudu 
un iedzīvotāji sāks saņemt piln
vērtīgu siltumu, apkures tarifs ir 
samazināts no 0.42 Ls/m2 līdz 0.32 
Ls/m2.Katram iedzīvotājam par 
karsto ūdeni jām aksā 0.11 Ls 
diennaktī .Un tikai par to laiku, 
kad karstais ūdens ir bijis. Zinā
šanai: par karsto ūdeni, pamato
joties uz nolikumu par iedzīvotāju 
apgādi ar siltumu un karsto ūdeni, 
tiek uzskatīts uzkarsētais ūdens ar 
temperatūru +40° C pie krāna 
izteces dzīvoklī.

Vai karstais ūdens būs vien
mēr? Jā, būs. Tas ir vienīgi laika 
jautājums. Lai katlu mājas agregā

ti sasniegtu projektēto jaudu un 
katli darbotos ar 100 % garantiju, 
ir uzsākta vidējā spiediena gāzes 
vada Silava-katlu māja izbūve. 
Montāžas darbi varētu ilgt 2 mēne
šus. Paralēli visam tam ir pieņemts 
lēmums, ka, lai paātrinātu nepie
ciešamo parametru siltumnesēja 
ražošanu, viens katls jāpielāgo 
apkurei ar krāšņu kurināmo, pēc 
kura iedarbināšanas (tas notiks jau 
tuvākajās dienās), būs iespēja sa
sniegt vēlamos parametrus. Avā
rijas degvielas cisterna ar 50 t til
pumu ir paredzēta 2 diennaktīm, 
un tā tiks regulāri papildināta ar 
kurināmo.

Uzņēmuma Salaspils siltums 
kolektīvam ir ļoti daudz problēmu, 
jo viss uzņēmums ir tapšanas sta
dijā. Agregātu ieregulēšana un 
iedarbināšana notika un notiek, no 
siltumtehnikas viedokļa skatoties, 
ne pārāk labvēlīgos laika apstāk
ļos. Un tomēr, lai kā tas arī nebū
tu, kolektīva galvenais uzdevums 
ir nodrošināt 23 MW (20 Gcal) 
katlu nepārtrauktu darbību ar 
maksimāli iespējamo jaudu.

Elektrības padeves pārtrauku
mi, gāzes spiediena izmaiņas rada 
sarežģījumus normālai katlu mājas 
darbībai, kā dēļ arī notiek jūtamas 
siltumnesēja temperatūru svārstī
bas.Siltumtīklu sanitārtehniķiem 
saņemtais siltums ir jāsadala tā, lai

visi 16500 iedzīvotāji saņemtu 
tagad tik vajadzīgo siltumu un 
karsto ūdeni.

Laika gaitā Salaspils pilsētā ir 
uzbūvētas dažāda tipa ēkas ar labu 
ārējo konstrukciju siltumnoturību 
(k/s Budeskalni) un dzelzsbetona 
paneļu caurās ēkas, kuras ir 
pakļautas visiem gada laiku untu
miem. Vasarā - augšējo stāvu pār
kāršana, bet ziemas periodā - 
augšējo un pirmo stāvu atdzišana, 
kā tas notiek Ķesterciemā (HESā). 
Arī centrālapkures sistēmas un 
karstā ūdens apgādes sitēmas ir 
montētas pēc visiem iespējamiem 
siltumtehnikas variantiem, bet vai
rākās ēkās ir pielietoti no siltum- 
tehniskā viedokļa ļoti neveikli 
risinājumi. Problēmas rada arī 
iedzīvotāju patvaļīga apsildīšanas 
iekārtu izmantošana.

Visas uzskaitītās problēmas ir 
risināmas. Taču, lai tās risinātu, 
būs nepieciešama liela nauda. Tas 
ir jāsaprot visiem, kuri izmanto 
centralizēti piegādāto siltumu. Arī 
pašiem iedzīvotājiem būs jāuzņe
mas zināma atbildība, bet par to 
kādu citu reizi. Q

Ē. Lipinieks, 
uzņēmuma Salaspils 

siltums galvenais inženieris

SOCIĀLĀ PALĪDZĪBA

GLĀBŠANAS NODAĻA JEB 
" KADRI IZŠĶIR VISU"!

- Sociālās aprūpes darbu, ma
nuprāt, cilvēki jūt visvairāk. 
Kas tieši ir jūsu komitejas pārzi
ņā?
9

M.Senne: - Ap 3,5 tūkstoši pen
sionāru, 1000 invalīdu, daudzbēr
nu ģimenes, nelabvēlīgās ģime
nes, bērnudārza bērni, skolnieki, 
maznodrošinātie... Maz ir ģimeņu, 
kuras neskar sociālā aprūpe.

- Kas nolemj, kam maksāt, 
cik maksāt un vai vispār 
maksāt?

R.Ķikuste: - Valdība ir notei
kusi, ka maznodrošināta cilvēka 
iztikas minimums ir 28 lati mē
nesī. Šo naudu mēs nekam citam 
tērēt nedrīkstam. Taču dome var 
nolemt, kā rīkoties ar pārējo nau
du. Tā mēs nolēmām, ka apkures 
periodā pensionāriem un daudz
bērnu ģimenēm piemaksāsim 
Ls 7. Arī - Ls 30 visiem Salaspilī 
pierakstītajiem bērniem, kuri uz
sāk skolas gaitas. Diemžēl pagā
jušā gada beigās nebija naudas, to 
samaksāsim šogad.

Šaja numura - intervija ar SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS 
APRŪPES komitejas darbiniecēm, deputātēm Mariju ŠENNI, 
Rudīti ĶIKUSTI un Silviju PIVORI.

Rudīte Ķikuste:- "Kadri izšķir visu '.ŠIs teiciens ir spēkā 
joprojām.

(turpinājums 2. Ipp.)
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SKOLĀ SPORTS

“ERUDĪTS” SALASPILS 1. VIDUSSKOLĀ

Jau 1996. gada decembrī Sa
laspils 1. vidusskolā norisinājās 
konkursa E r u d ī t s  pusfināls, 
kurā piedalījās 6 vidusskolēni 
un 6 devīto klašu audzēkņi. Ar 
lielu punktu pārsvaru tajā uzva
rēja Mārtiņš Mintaurs no 12. 
klases.

Finālam, kas notika 16. janvārī, 
tika izvirzīti seši labākie - Ivo Vi- 
nogradovs (11 .kl.), Marika Semjo- 
nova (11. kl.). Mārtiņš Mintaurs 
(12.kl.), LīgaTralle (9.kl.), Māris 
Bērziņš (10. kl.) un Helēna Rimša 
(10.kl.). Konkursu vadīja skolo
tāja V.Kalniņa, bet jautājumus 
tam sagatavoja bioloģijas, ģeogrā
fijas, fizkultūras, latviešu valodas 
un literatūras, kultūras vēstures un

matemātikas skolotājas.
Par lielu pārsteigumu visiem, 

finālā uzvarēja Līga Tralle no 9. b 
klases, kura kā balvu ieguva Lat
vijas ģeogrāfisko karti.

Konkursa rezultāti:
1. vieta - L.Tralle (9.b kl.);
2. vieta - M.Mintaurs (12. kl.);
3. vieta - I.Vinogradovs (11. kl.);
4. vieta - H.Rimša (10.kl.);
5. vieta - M.Semjonova (11. kl.);
6. vieta - M.Bērziņš (10.kl.). 

Iespējams, ka pavasarī mūsu
skolas erudītu komanda piedalī
sies Rīgas rajona Erudītu konkur
sā.

Inese PEINBERGA, 
1. vidusskolas 11. klases 

skolniece

AUGSTAS VIETAS GALDA 
TENISĀ..

25. janvārī Rīgas Vagona Rūpnīcas atklātajās kausa izcīņas sacensī
bās galda tenisā salaspilietis Uģis Plikgalvis 48 dalībnieku konkurencē 
izcīnīja 2. vietu.

26. janvārī Iecavā, kur notika Latvijas Tautas līgas komandu čempio
nāta priekšsacīkstes, Salaspils komanda izcīnīja 1. vietu. Fināls notiks 
8. februārī, Rīgā. □

Mudīte KEIŠA, 
sporta kompleksa metodiķe

..UN ROKASBUMBĀ
25. un 26. janvārī Rīgā, Mežaparkā, norisinājās 1997. gada Latvijas 

jaunatnes čempionāts rokasbumbā, kurā startēja arī Salaspils meiteņu 
komanda un izcīnīja godpilno 2. vietu. Salaspils komandā spēlēja: Anna 
Zinčenko, Diāna Šišpanova, Oksana Padejeva, Jeļena Kaptilova,Natālija 
Česnakova, Inese Vīlande, Vera Maslanova, Svetlana Šleize, Irīna 
Afinova. Finālā komandas izkārtojās sekojoši: 1. vietā - Ogre, 2. vietā 
- Salaspils, 3. vietā - Ludza, 4. vietā - Dobele. Apsveicam! □

1. februārī Salaspils sporta 
kom pleksā notiks Rīgas 
rajona individuālais čempio
nāts r o ku  c ī ņ ā . Sacensību 
sākums pīkst. 11.30, svērša
nās no pīkst. 10.00. Sacen
sības notiek 8 svara katego
rijās vīriešiem un 4 svara ka
tegorijās sievietēm. Labākie 
katrā svara kategorijā tiks ap
balvoti ar medaļām un diplo
miem, bet uzvarētāji abso
lūtajā svarā saņems kausus.

 22. februārī Salaspils sporta : 
 kom pleksā notiks Rīgas  
 rajona kausa izcīņas sacensī-  
 bas svarbumbu celšanā  
garajā ciklā. Sacensību |  

|  sākums pīkst. 12.00, |  
I svēršanās no pīkst. 10.00.

SOCIĀLĀ PALĪDZĪBA

GLĀBŠANAS NODALA JEB "KADRI IZŠĶIR VISU"!
 

Marija Šenne:- Man ir prieks, ka maznodrošināto ēdnīca ir 
popuiāra arī citu iedzīvotāju vidū.

(turpinājums no 1. Ipp.)

S.Pivore: - Ļoti liela naudas 
summa aiziet par atlaidēm bērnu
dārzos - arī šo starpību sedz no 
pilsētas budžeta. Tāpat apmaksā
jam brīvpusdienas, uz Rīgas sko
lām pārskaitām naudu par brīvpus- 
dienām maznodrošināto bērniem. 
. Apmaksājam arī transporta izde
vumus uz tuvējām skolām mazno
drošināto iedzīvotāju bērniem, ku
ri dzīvo tālu no pilsētas centra.

M.Šenne: - Bērna piedzimša
nas gadījumā maksājam Ls 30. 
Tādu pat summu izsniedzam mir
šanas gadījumā. Esam maksājuši 
pat līdz 800 latu par protēzēm. 
Mūsu pārziņā ir cilvēki, kuriem ir 
nepieciešami ļoti dārgi medika
menti. Nestrādājošiem pensionā
riem un 1., 2. grupas invalīdiem 
par medikamentiem ir jāmaksā 
tikai 50 %. Kas attiecas uz visiem 
salaspiliešiem - pacienta nodeva 
šogad poliklīnikā tika samazināta 
no 50 uz 20 santīmiem. Šo starpī
bu apmaksā domes sociālās aprū
pes nodaļa.

R.Kikuste: - Visas neatlieka- 
mās vajadzības sastāda vismaz 
300 tūkstošus latu gadā jeb 30%, 
kas ir lielākā sadaļa no pilsētas 
budžeta.

- Pēc kādiem kritērijiem jūs 
vadījāties, kad nolēmāt, ka 
vajag palīdzēt tieši šīm iedzīvo
tāju grupām?

M. Šenne: - No reālās situāci
jas. Ja apkures sezonā pensionārs 
samaksā par siltumu, cik viņam 
paliek ēšanai? Labākajā gadījumā 
10 latu. Pensionāri arī visvairāk 
slimo, bet medikamentu cenas 
šodien ir ļoti augstas.

R. Kikuste: - Visas augstāk
minētās piemaksas nav mūsu iz
domājums, līdzīga sistēma pastāv 
visās valstīs. Tikai mēs to piemē
rojām saviem apstākļiem. 1994. 
un 1995. gadā mums bija vairāk 
naudas, un vienam maznodroši
nātam iedzīvotājam mēs varējām 
materiāli palīdzēt ar 60 latiem 
gadā. 1996. gadā un šogad to mēs 
vairs nevarēsim atļauties. Agrāk 
varējām dzēst arī diezgan ievēro
jamas dzīvokļu parādu summas - 
pat līdz Ls 120 - tagad šādu parā
du mēs nedzēšam nevienam.

- Vai bez pabalstu maksāša
nas esat veikuši vēl ko?

S. Pivore: - Pats lielākais sa
sniegums ir maznodrošināto ēdnī
cas atvēršana 1996. gada februārī. 
Šo ēdnīcu atvērām tāpēc, lai nebū
tu jāsniedz naudas pabalsti, jo bija 
ļoti daudz personu, kuras, saņēmu
šas pabalstu, to vienkārši nodzēra. 
Šo situāciju nevarēja kontrolēt. Ta
ču jāatzīst, ka mēs pārcentāmies. 
Visur pasaulē ir tikai zupas virtu
ves, bet mēs devām gan zupas, gan 
otros ēdienus, un to cilvēki iz
mantoja nelietīgi - sakrāja talonus 
un vienā dienā izņēma 10 porcijas.

Ja cilvēks ir maznodrošināts, ko 
tad viņš ēda pārējās 9 dienas? 
Tāpēc šogad nolēmām, ka tā būs 
kvalitatīva, bieza zupa, un jāiet 
ēst katru dienu. Ēdināšanas talo
nus devām arī bezdarbniekiem, 
kuri stāv rindā darba biržā, arī mā
miņām ar maziem bērniem. Parasti 
dienā ēdnīca apkalpo no 40 līdz 70 
cilvēku.

R.Kikuste: - Kad parādījās 
ēdnīca, atkrita ļoti daudzi štata 
prasītāji- naudu nedod, un viņam 
vairs nav interesanti. Arī bezdarb
niekiem tāpat pabalstu vairs ne
maksājam - tas ir jānopelna sa
biedrībai noderīgā darbā.

M.Šenne: - Man ir prieks, ka šī 
ēdnīca nav ieskrietuve, ka tā ir po
pulāra arī citu iedzīvotāju vidū.

Vēl no tādiem lielākiem projek
tiem - izsniedzām  kredītu 10 
tūkstošu latu apmērā poliklīnikas 
zobārstiem, kuri atdalījās no poli
klīnikas un izveidoja savu uzņē
mumu. Tagad ir iegādāti 3 komp
lekti jaunas, modernas aparatūras.

Labi, ka beidzot ir kārtība arī 
pašā poliklīnikā. Martā paies 
gads, kopš beidzamo reizi no
mainījās vadība, un šķiet, ka paš
laik arī iekšējā situācija tur ir nor
m alizējusies. Pirmo reizi pēc 
daudziem gadiem poliklīnika gadu 
ir noslēgusi ar peļņu.

Protams, ļoti svarīgs notikums 
bija palīdzības dienesta izveido
šana 1994. gada beigās. Man šķiet, 
ka šobrīd pilsētas dzīve nemaz nav 
iedomājama bez šī dienesta, kurš 
cilvēkos ir radījis lielāku drošības 
sajūtu, jo viņi zina, ka jebkurā 
diennakts laikā var saņemt vaja
dzīgo palīdzību - medicīnas, kār- 
tībsargājošo, ugunsdzēsēju, veteri
nāro.

-Liels projekts bija sociālās 
aprūpes māja. Cik tālu esat ar 
šo projektu?

M.Šenne: - Ideālas telpas šai 
mājai būtu bijušais bērnudārzs 
Ābelīte, taču tas pašvaldībai nebija 
nopērkams. Tad izrādījās, ka fir
ma, kura saimniekoja Daugavas 
ielā 2a, telpas bija pametusi. Sā
kotnēji bija ideja tur iekārtot 
sociālās aprūpes nodaļu, taču tai šī 
māja ir par lielu. Ir radusies 
problēma ar veciem un slimiem 
cilvēkiem , jo  Rīgas rajona

Slimokase ar P. Strādina slimnīcu 
nav noslēgusi sadarbības līgumu. 
Pansionāti ir pārpildīti, pēc vietām 
tajos jau stāv rinda. Bet Salaspilī ir 
tādi vēža slimnieki, kuriem injek
cijas ir nepieciešamas ne jau tad, 
kad kāds izdomās atbraukt...

R.Kikuste: - Protams, mēs šo 
sociālās aprūpes māju nevaram 
pārvērst ne par slimnīcu, ne pan
sionātu, bet tā būs iestāde, kur 
sniegs neatliekamu medicīnisku 
(injekcijas, masāža) palīdzību da
žu dienu līdz pāris mēnešu ilgumā.

M.Šenne: - Šajā mājā varēs 
uzturēties cilvēki pēc pārciestiem 
insultiem, traumām,onkoloģisku 
saslimšanu gadījumos.

Esmu ļoti priecīga, ka šīs 
mājas vadībai ir izdevies atrast 
cilvēku, kurš par šo ideju deg, un 
tas ir dakteris Vasarietis. Šobrīd 
viņš kopā ar strādniekiem strādā 
no tumsas līdz tumsai, un darbi 
strauji iet strauji uz priekšu. Pie šī 
projekta realizēšanas un aprīko
juma, kā arī inventāra iegādes, 
mums ļoti daudz palīdzējusi .vv. 
Jāņa palīdzība, misija Pakāpieni, 
Maltas ordenis, Cēsu sanatorija. 
Visu laiku mēs bijām naudas grū
tībās, jo dome bija aizņemta ar 
svarīgāko projektu - katlu māju. 
Tomēr es ceru, ka februāra beigās 
sociālās aprūpes māju tomēr 
atklāsim.

R. Kikuste: - Var likties, ka da-
9

žas mūsu idejas ir bijušas diezgan 
ekstrā, bet brīnumainā kārtā tās 
tomēr realizējas. Bet tas notiek 
tikai tad, ja atrodas cilvēks, kurš 
par šo ideju stāv un krīt - nežēlo 
savu laiku, iet un dara, un bieži 
vien izsit cauri to, ko citi nedabū. 
Kādreiz bija tāds labs teiciens:
“Kadri izšķir visu”. Šis teiciens ir

*

spēkā joprojām.
- Runājot par k a d r i e m . 

Profesionāls sociālais darbinieks 
vēl pagaidām ir diezgan reti sa
stopams. Vai esat domājuši arī 
par jaunu darbinieku apmācīša
nu?

S. Pivore: - Vairāki cilvēki no 
sociālās aprūpes nodaļas mācās 
institūtā Attīstība, kas sagatavo 
sociālos darbiniekus. Piemēram, 
Andra Dārzniece, kura nodarbojas 
ar bērniem un jauniešiem; Oņega 
Mališeva, kas vada bāriņtiesu.

Andrai ir plāns izveidot bērnu 
aprūpes centru - kaut ko līdzīgu 
bērnu patversmei. Par šo tēmu vi
ņa izstrādās savu diplomdarba 
projektu, un mēs ceram, ka tas reiz 
realizēsies.

M. Šenne: - Mūsu sociālās 
aprūpes nodaļā strādā 4 cilvēki, un 
viņi strādā patiešām ļoti labi, lai 
gan pat vēl divtik darbinieku tur 
būtu par maz. Šis darbs ir tik plašs, 
ka vienā rakstiņā to nemaz nav 
iespējam s aptvert. Kaut vai - 
vientuļo pensionāru aprūpe mājās. 
Jau trešo gadu mums notiek sarī
kojumi invalīdiem un pensionā
riem, ļoti iemīļota ir balle “Tiem, 
kam pāri 90...”. Gribētu pieminēt 
arī tās firmas, kuras mūs atbalsta 
šajos pasākumos: firma EWE pa
līdz ar dāvaniņām, Marli - jau vai
rāku gadu garumā palīdz ar pro
duktiem; arī Vilnis Grīvinš nekad 
neatteiksies palīdzēt.

Arī tā saucamo bomzu problē
mu kārtojam - cilvēks ir cilvēks, 
un kāda izeja no radušās situācijas 
ir jāatrod ik vienam.

R.Kikuste: - Būtībā sociālais 
dienests visu laiku cīnās ar citu cil
vēku nelaimēm. Vienīgais priecī
gais notikums, ar kuru cilvēki pie 
mums griežas, ir bērna piedzimša
na. Bet šādu brīžu nav daudz - tikai 
130 reizes gadā...

M. Šenne: - Apmaksājam arī 
profilaktisko darbu stomatolo
giem, jo profilakse vairs neietilpst 
valsts programmā. Bet bez darba 
šajā jom ā pēc dažiem gadiem 
mums būs jau simtiem invalīdu. 
Tāpat bērniem būtu vajadzīga 
ārstnieciskā fizkultūra, jo katram 
otrajam šodien ir mugurkaula 
defekti. Būtībā šīs visas ir likumā 
noteiktas valsts funkcijas, kuras tā 
nepilda. Arī tos līdzekļus, kas 
mums pienākas pēc likuma, 
diemžēl nesaņemam. Tāpēc es vēl 
jo vairāk esmu pateicīga saviem 
kolēģiem no citām komitejām, ku
ri man uzticējās un izprata sociālā 
darba specifiku, un šo trīs gadu 
laikā atteicās no daudzām savām 
iecerēm par labu sociālajai aprū
pei. □

Uzklausīja Inga REČA
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CILVĒKI MŪSU VIDŪ

TĀDA ĻOTI ĪPATNĒJA SĪGA...

LIETA nr. 2
Bioloģijas institūta direktors 

GUNĀRS ANDRUŠAITIS

10. Ko jus visvairāk nožē
lojat?

1. Ja jums būtu jāraksta 
iepazīšanās sludinājums, kā 
jūs sevi raksturotu?

Esmu optimists, cilvēks, kas 
darba nebaidās, var strādāt 
saimniecībā, tikai par daudz aiz
ņemts darbā.

2. Kādas īpašības jums sevī 
visvairāk nepatīk?

Man vienmēr ir paticis būt 
taisnīgam un godīgam, kole
ģiālam, bet dzīve dažkārt liek 
rīkoties gluži pretēji. Tas man 
ļoti nepatīk. Vispār man maz 
laika atliek domām par sevi.

3. Kādas īpašības cilvēkos 
vērtējat visaugstāk?

Taisnīgumu. Arī pašcieņai, 
pašlepnumam jābūt. Neciešu, 
ka pie manis cilvēks ienāk 
četrrāpus. Riebjas krāpšana, lī
šana, iedzīvošanās kāre.

4. Ko jūs mainītu savā dzī
vē, ja būtu tāda iespēja?

Daudz vairāk nodarbotos ar 
zinātni - tagad tam pietrūkst 
laika, jo esmu aizņemts orga
nizatoriskajā darbā.

5. Vai jums ir autoritāte, 
ideāls, kam vēlētos līdzināties?

Studiju laikā un pēc studijām 
mana autoritāte bija profesors 
Lūsis, taču pēc viņa nāves tādu 
cilvēku vairs neesmu saticis.

6. Kādas ir jūsu vājības?
Man ļoti patīk savā brīvajā

laikā rušināties dārzā. Par našķi 
uzskatu Rokforas sieru...

7. No kā baidāties?
No sliktiem cilvēkiem, avan

tūristiem, pašlabuma meklētā
jiem, kuri savtīguma dēļ var 
nodarīt daudz ļauna.

8. Ko jūs uzskatāt par savu 
lielāko sasniegumu?

To, ka man ir ļoti laba ģime
ne, saprātīgi dēli. Savus dēlus 
esmu labi izaudzinājis, un tā ir 
galvenā vērtība. Ir taču svarīgi, 
lai pēc mums kaut kas paliek!

9. Kuros gadījumos jūs me
lojat?

Tad, kad tas var kādam pa
līdzēt. Protam s, tikai darba 
lietās. Padomju laikos daudz 
esmu melojis institūta labā.

To, ka esmu apsēdies šajā 
krēslā. Ļoti īpatnēji, vai ne? Pēc 
stāža esmu vecākais institūta 
direktors. Agrāk es domāju, ka 
ļoti svarīgi ir būt direktoram, 
priekšniekam. Bet tagad sapro
tu... Goda vārds - viņi visātrāk 
mirst! Nožēloju, ka, veidojot šo 
institūtu, strādājot par direktoru, 
pārāk maz laika atliek ģimenei.

11. Kā jūs izlādējat dus
mas?

Sevī. Ja iznāk, aizbraucu uz 
Saulkrastiem, uz savu dārzu, 
uzroku kādu dobi. Katrā ziņā 
mana ģimene necieš no manām 
darba problēmām. Institūtā strā
dā mans dēls, arī mana sieva 
kādreiz šeit strādāja, bet mājās 
mēs cenšamies izvairīties no 
sarunām par darbu.

12. Attieksme pret alko
holu, nikotīnu, narkotikām?

Narkotikas gan es nelietoju, 
es pat nezinu, kāda ir to iedarbī
ba. Alkohols ir labs zināmās de
vās. Nesmēķēju.

13. Kāda ir visjaukākā dā
vana, kas jums uzdāvināta?

Mēs ģimenē dāvinām tāpat 
vien, kad ir nepieciešamība, ne
vis svētkos. Pati vērtīgākā dāva
na ir mans kolektīvs, ar kuru es 
ļoti labi sadzīvoju.

14. Vai jūs relaksējaties ar 
mūzikas palīdzību?

Jā, mūzika man ļoti patīk. 
Man ir liela plašu kolekcija, kuru 
esmu savācis, braukājot pa pa
sauli. Tajā ir daudzu tautu mūzi
ka. Ļoti labprāt klausos arī kla
sisko mūziku, it ševišķi Verdi. 
Pēdējā laika aizraušanās ir kcintrī 
mūzika. Labprāt strādāju, kad 
skan mūzika.

15. Vai esat reliģiozs?
Jā. Tas ir sarežģīti - es kaut 

kam ticu, tikai nezinu, kam... 
Esmu kristīts luterāņu baznīcā.

Bērnība
Mans dzīves sākums ir raibs kā 

dzeņa vēders. Esmu Pārdaugavas 
puika, dzimis Torņkalnā, tur arī 
pagāja mani skolas gadi. Ziemas
svētkos vecāmāte mani stiepa uz 
Torņkalna baznīcu, kur es aukstu
mā slidinājos pa dzelteni krāso
tajiem soliem. Man bija ļoti garlai
cīgi. Pirmās bērnības atmiņas 
visskaidrāk uzpeldēja 1973. gadā, 
kad Ziemassvētkos biju Zviedrijā. 
Tur Ziemassvētki bija tādi paši kā 
manā bērnībā Rīgā - ar eglītēm, 
ielu muzikantiem, piparkūku un 
vafeļu cepšanu uz ielas... Atceros, 
nedēļu pirms Ziemassvētkiem bija 
Zelta svētdiena, kad parasti visi 
gāja iepirkties. Tad pirka dāvanas. 
Man - jaunu skolas uzvalku nā
kamajam gadam...

Bērībā es braucu uz laukiem 
strādāt. Gāju ganos, tur arī radās 
interese par dabu. Puikas gados 
biju nolēmis, ka mācīšos lauk
saimniecību. Tomēr tā nenotika, jo 
sākās karš. 16 gadu vecumā biju 
Kurzemes katlā. Viens pats,jo 
mans tēvs bija izsūtīts. 1943. gadā 
beidzu tautskolu (pamatskolu), 
pēc tam aizbraucu uz Rīgu, iestā
jos 4. vidusskolā un iesaistījos Jau
no naturālistu pulciņā.

Tu esi jauns, būsi 
direktors!

1950. gadā beidzu vidussko
lu un iestājos Universitātes biolo
ģijas fakultātē. No 1955. gada 
neklātienē mācījos aspirantūrā. 
Pēc 2 gadiem man iedeva jaunākā 
zinātniskā līdzstrādnieka vietu. 
Mans darbs bija saistīts ar zivju 
pētniecību. Tie bija Ļisenko valdī
šanas laiki, kad visus pētījumus 
vajadzēja pakārtot praksei. Man 
bija īpatnēja disertācijas tēma - par 
iespēju audzēt Latvijas ūdeņos 
kādas Sibīrijas sīgu sugas zivis . 
Tā bija ļoti īpatnēja sīga... Tajā 
laikā es dibināju linoloģijas labo
ratoriju. Apbraukājām 300 Lat
vijas ezerus. Tie bija interesanti 
gadi manā mūžā, jo daudz ko uzzi
nāju un izpētīju. Universitātes pro
fesors Lūsis ieteica mani darbam 
Bioloģijas institūtā, kur es sāku 
pētījumus par radiobioloģiju un 
pēc tam arī par toksikoloģiju, jo 
Latvijā strauji sāka pieaugt intere
se par ķīmiju.

Tolaik institūta direktors bija 
akadēmiķis Valdmanis, kurš, ņe
mot vērā manu pieredzi organiza- 
toriskajā darbā, rosināja mani 
pāriet direktora vietnieka amatā.
5 gadus es strādāju par direktora 

vietnieku zinātniskajā darbā. Tad 
sākās institūta celtniecība Salas
pilī. Un akadēmiķis Valdmanis 
teica: - “Tu esi jauns cilvēks, bet es 
no celtniecības neko nesaprotu.” 
Tā es kļuvu par direktoru.

1969. gadā organizēju Jūras 
Bioloģijas laboratoriju, jo bija pro
blēmas ar Baltijas jūras piesārņo
šanu. Līdz aizpagājušajam gadam 
biju šīs laboratorijas vadītājs. Ta
gad laboratorija ir kļuvusi par 
Hidroekoloģijas institūtu, kura 
direktors ir mans dēls. Tā nu ir sa
gadījies, ka viņš ir uzaudzis, brau
kādams kopā ar mani ekspedīcijās,

gulēdams teltīs...
Kopš 1969. gada laiki kļuva 

brīvāki un varēja veidoties starp
tautiska sadarbība. Mana sadarbī
ba ar Zviedriju un Dāniju kļuva ļo
ti intensīva, kaut arī tolaik uz ārze
mēm nelaida. Nodibināju ļoti 
daudz kontaktu, kuri ir saglabāju
šies līdz pat šim brīdim.

No seniem laikiem  esmu 
saistīts ar Latvijas dabas aizsardzī
bu. Ilgus gadus biju Latvijas dabas 
un vēstures pieminekļu aizsardzī
bas biedrības prezidijā un dažādās 
komisijās. Lai aizsargātu Dauga
vu, kopā ar Daini īvānu panācām, 
lai nesāk Daugavpils HESa celt
niecību. 1980. gadā manā redak
cijā radās Latvijas Sarkanā grā
mata. Pirms 2 gadiem man ļoti 
palaimējās - Eiropā zināja, ka 
aktīvi darbojos dabas aizsardzības 
jomā, un no Eiropas Kopienas 
man piešķīra nepilnus 500.000 
ekiju, lai veidotu grāmatu par Lat
vijas augiem un dzīvniekiem.

Ģimene un bioloģija
Mans vecākais dēls lasīja ļo

ti daudz grāmatu par ekoloģiju. 
Viņš mācījās Rīgas 49. vidusskolā, 
kura specializējās ķīmijā. Taču vē
lāk pārdomāja un mācījās bioloģi
jas fakultātē, kaut es ļoti negribēju, 
lai viņš būtu biologs.

Jaunākais dēls bija ļoti īpatnējs, 
jo, jau mazs puika būdams, patei
ca, ka negrib dzīvot pilsētā. Mūs ar 
sievu tas izbrīnīja, jo mēs pilsētā 
esam dzimuši un uzauguši. Jaunā
kais dēls pēc pamatskolas beigša
nas aizgāja uz Aizupes meža 
tehnikumu, bet pēc armijas sāka 
strādāt GNP par iecirkņa meistaru. 
Tagad viņš ir mežsargs, un viņam 
tas patīk.

Mana sieva ir bioķīmiķe. Ilgus 
gadus viņa strādāja Bioloģijas 
institūtā, pašlaik viņas darbavieta 
ir Bērnu ģenētikas centrs Gaiļ- 
ezerā.Mēs kopā mācījāmies Uni
versitātē, vienā kursā. Tur iepazi
nāmies un apprecējāmies.

20 gadi bez atvaļinājuma...
Izņēmumi ir vasaras, kad pirm

dienās un piektdienās neesmu dar
bā uz atvaļinājuma rēķina. Man 
patīk aktīvā atpūta, bet, tā kā ne
nodarbojos ar fizkultūru, tad roku 
dārzu. Saulkrastos man ir māja, ko

esmu pats uzcēlis un izveidojis 
dārzu.

Sena aizraušanās ■ tomāti
Dārzā man ir dažas retākas su

gas, bet neesmu mācīts dārzkopis. 
Esmu ārzemēs pircis dažādu augu 
sēklas, taču mani vajā neveiksmes. 
Kādreiz man piederēja tulpju ko
lekcija, bet tad, kad beidzot biju 
nolēmis ieviest kārtību un pie
rakstīt tulpēm nosaukumus, kāds 
man tās izraka... Pēc tam man bija 
liela dāliju kolekcija, bet to gumi 
pagrabā nosala. Tomāti ir mana 
sena aizraušanās. Uzbūvēju 
siltumnīcu, katru gadu tajā izaug 
apmēram 30 tomātu šķirnes. Man 
patīk dārzā audzēt tādus augus, 
kuri Latvijā nav parasti, bet kurus 
tomēr var izaudzēt (esmu mēģi
nājis audzēt arī melones, taču ne
viena no tām neizauga... ). 
Diemžēl, mana sieva ir ļoti konser
vatīva un šo manu aizraušanos ne
atzīst.

Vai zinātnei ir nozīme?
Intelektuālajam potenciālam ir 

ļoti liela nozīme. Viss, ar ko mēs 
dzīvē saskaramies, ir saistīts ar zi
nātni. Ikviens klausās radio, ska
tās TV, daži izmanto mobilos tele
fonus, datorus, bet reti kuram ie
nāk prātā, kā tas viss radies. Man 
pašam arī uznāk drūmas domas, ka 
mans darbs ir bezjēdzīgs, jo bieži 
vien zinātniskā darba rezultāti 
parādās tikai nākotnē, pat ļoti tālā. 
Tomēr domāju, ka viss uzkrājas un 
nekur nepazūd.

Bioloģijas institūts galvenokārt 
nodarbojas ar Latvijas dabas pēt
niecību, galvenie darba virznieni 
ir: Latvijas dabas resursi, flora, 
fauna, ekoloģija, augu un dzīvnie
ku bioķīmija un fizioloģija.

Nākotnē ir svarīgi saglabāt vi
sus pētījumu virzienus, kuri Latvi- 
jai ir ļoti nepieciešami. Tā kā 
skolniekam māca ābeci, tā arī 
mūsu pētījumi zooloģijā, eko
loģijā, vidē, dabas resursos un 
aizsardzībā ir pamatpētījumi, kas 
ir nepieciešami katrai valstij. O

Astra NAGLE



Ja Jums ir vajadzīga:
□ pašvaldības policijas;
□ ugunsdzēsēju;
□ ūdensvada un kanalizācijas nodaļas;
□ veterinārārsta, apsēklotāja;
□ ātrā medicīniskā un cita veida palīdzība 

ekstremālos gadījumos,
zvaniet: 40001 vai 40003!

P I L S Ē T A S  Z I Ņ A S
P A G A J U Š A J Ā N E D Ē Ļ Ā

S L U D I N Ā J U M I
|PĒRK

20.- 27. janvāris
Poliklīnikas traumpunktā sniegta 

palīdzība 3 cietušajiem ar sadzīves 
traumām. Ātrā palīdzība traumu 
gadījumos izbrauca 7 reizes.
20. janvāri, 19.40
Pie dzelzceļa stacijas Dārziņi vil

ciens notriecis cilvēku. Nāve iestā
jusies līdz ātrās palīdzības atbrauk
šanai.
21. janvārī, 3.50

Meža ielā la piekauts apmēram 
46 gadus vecs vīrietis, kurš pēc 
pirm ās palīdzības sniegšanas 
atlaists mājās.
25. janvārī, 21.22 

Pašvaldības policisti no pagraba 
Skolas ielā 5/2 izdzen klaidoni, 
kurš tur iekūris ugunskuru.
21. janvārī

Par automašīnas Volvo v/n CF 
901 nolaupīšanu pie Salaspils

Pirts:
Trešdiena 14-21 - sieviešu diena 
(pensionārēm, bērniem, invalī
dēm biļetes cena Ls 0,50, 
pārējām - Ls 1.)
Ceturtdiena 14-21 - sieviešu die-

memoriāla aizturēta Ligita H. 
(1961) no Rīgas.
Naktī no 25. uz 26. janvāri
No garāžu kooperatīva Enerģēti

ķis garāžas nozagta Sergeja K. 
automašīna Audi 80 v/n CL 4520. 
Materiālais zaudējums Ls 1500. 
26. janvārī, 11.30 

Pie kultūras nama Rīgava deg 
šķūņi.
26. janvārī, 13.16
Pa ielu pie mājas Ziemeļu ielā 10 

skraida cūka.
27. janvārī, 6.10
Pie pasta Miera ielā 24 deg auto

mašīna Zaporožec.

Pēc NMP, palīdzības 
dienesta, pašvaldības 

policijas un Iekšlietu 
ministrijas preses centra 

materiāliem 
sagatavojis Jānis VANAGS

na - biļetes cena visām Ls 1,-. 
Piektdiena 14-21 - vīriešu diena 
(pensionāriem, bērniem, inva
līdiem - Ls 0,50, pārējiem -Ls 1,). 
Sestdiena 10-21 - vīriešu diena - 
visiem biļetes cena Ls 1,-.

PĀRDOD________
Ogles krāsnīm, katliem - 5 ton-

nas. Tālr, 42960. _________
®^īres tiesības dzīvoklim (3 -ista
bu, gāzes skaitītājs, telefons)
Saulkalnē. Tālr. 48165.________
^2-istabu privatizētu kooperatī
vu dzīvokli Rīgā ar visām ērtībām. 
Tikko izremontētu.
Tālr. 597704, vakaros, Ojāram. 
i®*Apbūves gabalu Ķeguma 
centrā. Ir apstiprināts individuā
lais projekts skaistai mājai. Zeme 
1200 m2. Ir gārza mājiņa ar vienu 
istabu, telefonu, elektrību. īpa
šums Zemesgrāmatā. Var mainīt 
pret privatizētu dzīvokli vai ļoti
labu auto. Tālr. 47061.________
•^Privatizētu garāžu bijušās agro- 
firmas teritorijā. Tālr. 43109. 
«^Jaunas autoriepas (4 gab.) ar ka
merām automašīnai Moskvič-2141 
(165/80 R14 Ml 180 radial., 
ražotas Baltkrievijā). Lēti.
Tālr. 49155 (pēc 21).__________
fc^Matu žāvējamo fēnu Philips, 
professioncil 1600W, jaunu, iepa
kojumā. Cena Ls 20. Tālr. 45926. 
i®5Kazas pienu, var piegādāt mā-
jās. Tālr. 47052.______________
«^Metāla vārtus mājai vai dārzam, 
var piegādāt mājās. 47052.

Kaltus vārtus un mazos vārtiņus 
mājai, var piegādāt mājās.
Tālr. 47052._________________
■^Kafejnīcu un kiosku.
Tālr. 47238._________________

 Salaspils 1. vidusskola aicina  
 pieteikt sagatavošanas grupā | 
bērnus, kuri sāks mācības 

 1. klasē 1997. gada 1. sep-  
 tembri. Nodarbības sāksies š.g.  
 1. martā, 9.00. 
 Tālruņi uzziņām: 42178,  

_______ 1.47253._______

Licencēta firma LORA
pērk un pārdod 
privatizācijas 
sertifikātus.

Adrese: Salaspilī, Skolas 
ielā 5 (telegrāfa telpās).

Licencēta veterinārārsta 
privātprakse

- ārstnieciskais darbs;
-visa veida ķirurģija (sterilizācijas, 
kastrācijas, dekoratīvā ausu un 
astu apgriešana);
- vakcinācijas un konsultācijas. 
Aptiekā viss nepieciešam ais 
jebkuram jūsu mājdzīvniekam
- visa veida dzīvnieku barība ( arī 
lielie iepakojumi);
-JAUNUMS! Govīm barības 
mikroelem entu piedevas no 
Holandes un Dānijas, par 
pieņemamām cenām;
- cietlaižamie tesmens injektori. 
Strādājam arī vakaros un sestdie
nās.

Ikšķilē, Melioratoru 9,
’ tālr. 30198.

«^1-istabas dzīvokli Salaspili.
Tālr. 42239._________________

1,5-2-istabu dzīvokli ar ērtībām 
Salaspilī, vai MAINA pret 
1-istabas dzīvokli Aizkrauklē. 
Tālr. 583255 vai 8-251-21857.

1 vai 2-istabu dzīvokli Salaspilī, 
bijušās agrofirmas teritorijā.
Tālr. 41646, pēc 21.__________
MAINA_______________

|^1-istabas komunālo dzīvokli 
(tualete un vannasistaba kopīga ar 
kaimiņiem - pensionāru pāri; ze
ma īres maksa) pret 1 vai 2-istabu 
dzīvokli. Tālr. 41646, pēc 21.

1 -istabas dzīvokli ar ērtībām, 
telefonu pret 1-istabas dzīvokli ar 
daļējām ērtībām  Rīgā, Rīgas 
rajonā vai Alūksnē.
Tālr. 45912, vakaros.__________
^Steidzīgi! 2-istabu dzīvokli pret 
1-istabu dzīvokli, vēlams 1. vai 2. 
stāvā ar visām ērtībām, telefonu, 
Skolas vai Enerģētiķu ielas rajonā. 
•^3-istabu dzīvokli (9.stāvu mājā 
1.stāvā, iesteiklotalodžija) pret 1- 
istabas dzīvokli vai dzīvokli bez
ērtībām. Tālr. 46620.__________
*^3-istabu dzīvokli Salaspilī, Sko
las ielā 15 pret 1,5-2-istabu dzī- 
vokli Salaspilī. Tālr. 46767. 
*^4-istabu dzīvokli (58,3 m2) pret 
3-istabu dzīvokli Salaspilī. 
Adrese: Skolas ielā 7/2 - 87.
IZĪRĒ

«^Garāžu uz ilgāku laiku koopera
tīvā Enerģētiķis. Tālr. 41407.
ĪRĒ ~
“3*1 -istabas dzīvokli ar ērtībām, 
par mērenu cenu. Var būt varianti. 
Tālr. 956748, Leonīds._________

ZEMNIEKU IEVĒRĪBAI!
4. februārī, 10.00 domes zālē
notiks mācību 3. nodarbība par
augu aizsardzību.
Konsultante

K/n Rīgcivci
organizē braucienu ar auto
busu uz Dailes teātra (mazajā 
zālē) izrādi A.Eikboms 

“KĀ MĪL TĀ OTRA 
PUSE...”

(komēdija 2 daļās)
13. februārī, 18.30. 

Izbraukšana no kultūras 
nama 17.30.Biļešu cenas 

Ls 2.50 un Ls 2.00. 
Transporta izdevumi - 

Ls0.60.
Biļetes var nopirkt kultūras 

namā.
Tālr. 41163.

MEKLĒ DARBU
Saistītu ar visu veidu apsardzes 

un ugunsdrošības signalizācijas 
apkalpošanu. Darba stāžs, licence, 
pieredze.
Tālr. 42955, no 18-22, Vladimirs. 
■^Piedāvāju masāžista pakalpoju
mus mājās. Samaksa pēc vieno
šanās.
Tālr. 42955, no 19-22, Marina. 
■^Sniedzu vācu valodas stundas 
bērniem un pieaugušajiem.
Tālr. 47098 , no 22-23, Jūlija.

Veicu amatnieka darbus - lieku 
grīdas, linoleju, iekaramos gries
tus, logus utt. Dzīvokļa kosmētis
kais remonts. Tālr. 45715.

PIEDĀVĀ DARBU
«s’Firma aicina sadarboties.
Tālr. 47512.__________________
«^Kārtīgiem, darbīgiem cilvēkiem 
darbu biznesā. Stabila komisijas
nauda. Tālr. 46069, 19.00._____
DAŽĀDI

«^Aicinām visus, kuri vēlas uzla
bot fizisko sagatavotību, uz agrām 
rīta nodarbībām (2-3 reizes nedē
ļā) sporta kompleksā, Līvzemes 
ielā 22. Programmā sporta spēles, 
atlētika, skriešana, joga, pašaiz- 
sardzības pamati. Tālr. 49722. 
«^Stikla griešana, stiklošana jums 
izdevīgā laikā.
Adrese: Maskavas ielā 1, sestdie
nās vai pa tālr. 46391, darba die
nās, vakaros.

LĪDZJŪTĪBA 1
tSalaspils 1. vidusskolas kolek
tīvs izsaka līdzjūtību skolotājai 
Brigitai IV'EŽGALEI-TURLA- 
JAI, māmiņu zaudējot, 
t  Aiz zemes vārtiem paliek mīla, 
Aiz zemes vārtiem paliek darbs. 
Un nemiers tavs, kā mūža ķīla, 
Un brīdis šis tik drūms Un skarbs. 
/G.Selga/
Skumstam kopā ar skolotāju 
Brigitu MEŽGAILI-TURLAJU, 
māti smiltājā guldot.

5. b klases skolēni un 
vecāki

t
Draudze

“JAUNĀ PAAUDZE”
ielūdz Jūs un Jūsu ģimeni uz 

dievkalpojumiem 
Salaspilī, Līvzemes ielā 8 

(pašvaldības ēkā, konferenču 
zālē)

katru otrdienu, 18.00. 
Darbojas arī mājas grupas 
latviešu un krievu valodā.

Kafejnīca strādā katru dienu, izņemot svētdienu, no 8-22 
Informācija pa tālr. 42346.

bezmaksas privātsludinājums

Sludinājumus var iesniegt personiski vai arī nosūtīt tos redakcijai: 
nedēlraki s "Salaspils Vēstis11.
Līvzemes ielā 8. p.n. Salaspils-1.

K/n RĪGAVA 
9. februārī, 13.00 

notiks
OLGAS KONKURSS - DIFENĪTE BĒRNIEM!

Konkurss notiek pa vecuma grupām atsevišķi dziedātājiem un 
dejotājiem no 5-12 un no 13-18 gadiem.

Dziedātāji: - solo; dueti. Dejotāji: - solo; dueti; grupas. 
Vecuma grupāno 5-12 gadiem jādzied 1 dziesma pēc izvēles ar fono
grammu.

Vecuma grupā no 13-18 gadiem jādzied obligātā dziesma no 
audiokasetes "JĀ un NĒ". Dziesmas nosaukums "Pārvēršanās"un 
otra dziesma pēc izvēles arī no šīs kasetes. Dejotājiem - abās vecuma 
grupās deja nedrīkst pārsniegt 3 min. robežu.
Pieteikties līdz 5. februārim.

Tālrunis 41163.
Konkursantiem maksa par dalības karti Ls 1,-.
Ieeja gan pieaugušajiem, gan bērniem- Ls 0,50.

Gaidām visus mazos salaspiliešus!
Pārsteigumi būs ne tikai konkursantiem, bet arī diskotājiem!

SALASPILS PIRTS KOMPLEKSA  
PAKALPOJUMI UN DARBA LAIKS

Vīriešu frizētava: Sieviešu frizētava:
Pirmdiena 10-17 Pirmdiena - brīvdiena
Otrdiena 8-19 Otrdiena 9-17
Trešdiena 8-19 Trešdiena 9-17
Ceturtdiena 8-19 Ceturtdiena 9-17
Piektdiena 8-19 Piektdiena 9-17
Sestdiena 8-19 Sestdiena 8-16
Svētdiena - brīvdiena. Svētdiena - brīvdiena.

Apkalpo meistares Valentīna Apkalpo meistare Jeļena
^ Dukovska, Evita Slise. Marinska. j

© "Salaspils Vēstis"
Izdevējs - Salaspils pilsētas 
ar lauku teritoriju dome. 
Reģistrācijas apliecība nr. 1922.

redaktore - Inga Reča 
korespondenti - Astra Nagle,

Jānis Vanags
<orektore un literārā redaktore - 
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Redakcijas adrese: Līvzemes iela 8, 
D.n. Salaspils-1, LV-2169,

tālruņi-43159, 43140.
Iznāk kopš 1996. gada 17. maija. 
Datorsalikums. Ofsetiespiedums.

Iespiests Salaspilī,
SIA "Kreilis un Ko" tipogrāfijā. 
Iznāk piektdienās.

Metieni:
latviešu izdevumam - 1000 eks., 
krievu izdevumam - 700 eks. 
Pārpublicēšanas un citēšanas 
gadījumā atsauce uz "Salaspils 
Vēstīm" obligāta.
feludinājumus un reklāmu pieņem

redakcijā - Līvzemes ielā 8 
(Salaspils domes ēkā). 
Manuskripti iesniedzami divos 
eksemplāros mašīnrakstā.
Par faktiem un uzvārdiem rakstos 
atbild to autori, sludinājumos - to 
iesniedzēji.
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